



繁體中文

English

產品介紹

感謝您選擇了LS-105BMC 藍牙喇叭。LS-105BMC 藍牙喇叭可給您最佳的音質，帶給您全新聽的享受，麥克風的功能更強化語音系統帶給生活的便利性。

產品規格

- ★藍牙版本：Bluetooth V3.0+EDR A2DP
- ★傳輸距離：class II, 10 meters
- ★單體尺寸：1.5 inch Coaxial Speaker
- ★頻率範圍：15-15,000 Hz
- ★輸出功率：3W(RMS)
- ★電池容量：3.7V 450mAh , Li-polymer
- ★充電方式：Mini USB x1.5V
- ★連續播放時間：5 hours
- ★音源輸入：3.5 x1

包裝內容

- ★藍牙喇叭x1
- ★USB充電線x1
- ★3.5mm音源傳輸線x1
- ★操作說明書x1

產品特色

- ★NFC無線技術，無需透過配對即可連接。
- ★符合Bluetooth V3.0+EDR A2DP
- ★無線體驗音響級音效，高品質的音效魅力，不失真。
- ★內建麥克風，實現您在免持通話的便利性，支援Skype電腦藍芽連接通話。
- ★3W(RMS)輸出功率，體驗喇叭震撼的最佳選擇。
- ★支援增強型音訊分配設定(A2DP)、免持聽筒設定(HFP)、耳機設定(HSP)。
- ★十公尺遠距離連接，讓您更操作更靈活。(視實際範圍內的障礙物等因素而有所差)
- ★可直接在按鍵上選曲、接聽電話、及轉換電話，調整音量大小。

- ★續航力高，滿電可連續使用5-8hrs(視音量以及音訊內容而定)。

功能

- ★Mini USB埠：充電
- ★撥動式電源開關：開機 / 關機
- ★Line In埠：有線連接音訊裝備
- ★藍牙指示燈：顯示藍牙連線狀態
- ★電源指示燈：顯示電源狀態
- ★NFC：無線配對區域
- ★內建麥克風
- ★3個按鍵操作

使用方法
對LS-105BMC進行充電

取出配件中的USB線，將Mini USB端接上LS-105BMC，另一端USB可接上電腦或電源適配器，以5V/0.5A對LS-105BMC進行充電，充電時電源指示燈會亮起紅燈，待滿電後電源指示燈轉為綠燈，拔除USB線後，電源指示燈熄滅。

使用藍牙與LS-105BMC配對傳輸音訊

將LS-105BMC的撥動式開關調至ON，此時電源指示燈亮起綠燈，藍色藍牙指示燈閃爍，取出欲配對的藍牙裝置，將藍牙功能打開，搜尋BT SPEAKER裝置，搜尋到按下配對，配對完成後的藍牙指示燈為藍色常亮，此時可使用藍牙裝置內的音訊資料撥放。

使用NFC與LS-105BMC配對傳輸音訊

將LS-105BMC的撥動式開關調至ON，此時電源指示燈亮起綠燈，藍色藍牙指示燈閃爍，取出欲配對的藍牙裝置，將NFC功能打開，把手機NFC感應位置靠近LS-105BMC的NFC感應位置，有效距離為2至3公分，感應完成後藍牙裝置與LS-105BMC的藍牙連線即完成，配對完成後的藍牙指示燈為藍色常亮，此時可使用藍牙裝置內的音訊資料撥放。

使用LINE IN與LS-105BMC傳輸音訊

將LS-105BMC的撥動式開關調至ON，此時電源指示燈亮起綠燈，藍色藍牙指示燈閃爍，取出配件中的3.5音源傳輸線，將一端接上LS-105BMC，另一端接上欲連接的音源裝置，藍牙指示燈將轉為紅色指示燈，切換至LINE IN模式，此時可使用音源裝置內的音訊資料撥放。

使用LS-105BMC的語音功能
Product Introduction

Thank you for choosing the RockFire LS-105BMC Bluetooth speaker. RockFire LS-105BMC provides you the best quality of sound to fulfill your hearing desire. The additional microphone enhancement brings your convenience to maximum.

Specification

- ★Bluetooth Version: Bluetooth V3.0+EDR A2DP
- ★Transmission Distance: class II, 10 meters
- ★Driver size: 1.5 inch Coaxial Speaker
- ★Frequency Range: 15-15,000 Hz
- ★Output power: 3W(RMS)
- ★Battery capacity: 3.7V 450mAh , Li-polymer
- ★Charging mode: Mini USB x1.5V
- ★Continuous playing time: 5 hours
- ★Audio in: 3.5 x1

Package Content

- ★ LS-105BMC Bluetooth speaker x1
- ★USB cable x1
- ★3.5mm line-in cable
- ★User Manual x1

Features

- ★NFC wireless support, connection without pairing
- ★Bluetooth V3.0+EDR A2DP
- ★Experience the high quality of audio performance without any distortion
- ★Support Microphone line-in for convenience, support Bluetooth over Skype call.
- ★3W(RMS) output, shocking performance
- ★Support Advanced Audio Distribution Profile (A2DP), handsfree profile(HFP), headset
- ★10 meter transmission distance (may vary depending on environment)
- ★Button control for selection, answering/transferring call, and adjusting volume

- ★Continuous playing time from 5-8 hours (may vary depending on volume)

Function

- ★Mini USB port: charging
- ★Toggle power switch: Power on / off
- ★Line-in port: wire connection
- ★Bluetooth indicator: Displays the connection status
- ★Power buttons: Display current power status
- ★NFC: wireless pairing
- ★Built-in microphone
- ★3 physical functional buttons

Steps
Charging LS-105BMC

Take out the USB cable, connect the Mini USB end with LS-105BMC, while the other end with your PC or power adapter. When the LED indicator turns red the device begins to charge automatically. Unplug the cable when the LED turns green, thus finished

Bluetooth audio transmission using LS-105BMC

Switch the toggle to ON, the green lights up while the Bluetooth indicators begin flashing. Turn on the bluetooth on your desired device and search for BT-SPEAKER to pair up. When pairing is successful you can playback audio files within the bluetooth

Using NFC pairing with LS-105BMC

Switch the toggle to ON, the green lights up while the Bluetooth indicators begin flashing. Turn on the NFC sensor on your desired device and put it against LS-105BMC, pairing will be done automatically as the bluetooth indicators become solid blue. You can playback audio files with the bluetooth device.

Using LINE-IN with LS-105BMC

Switch the toggle to ON, the green lights up while the Bluetooth indicators begin flashing. Take out the 3.5 line-in cable from the accessory, connect one end with LS-105BMC and another with your desired device, the bluetooth indicator will turn OFF automatically and mode changes to Line-in. You can playback audio files within the bluetooth device.

LS-105BMC voice capabilities

當手機透過藍牙方式連上LS-105BMC，來電時LS-105BMC會從音樂轉到來電鈴聲，此時按下LS-105BMC的撥放鍵，可透過內置麥克風及揚聲器進行語音功能。

操作方式

按下"撥放鍵"，可執行輸出裝置的撥放、暫停及接聽功能；短按"+鍵"，可執行上一曲功能；短按"-鍵"，可執行下一曲功能；長按"+鍵"，可執行聲音增大功能；長按"-鍵"，可執行聲音減小功能。

提示

- ★MIC免提通話功能，在有電話打進來的同時，音響會自動接聽電話，如果在撥放音樂時，則會使播放器處於暫停狀態，此時可以按下"撥放鍵"以進行免提通話功能。
- ★當LS-105BMC開啓後，藍牙如5分鐘內未進行配對，LS-105BMC將進入休眠，此時如要重新配對，需重新開機即可。

When connected to the phone via Bluetooth, LS-105BMC will switch from playing music to ringtones when incoming call is detected. Press the PLAY button to use the built-in microphone for answering.

Operation Mode

When the PLAY button is pressed, the system output either playback or pause; holding the "+ key" will increase the sound while holding the "-" key will reduce sound. ; press the "+ key" to perform the next function; and press the "- key" to perform the previous song function;

- ★MIC speaker phone function, when a call comes in but the speaker is in usage, the audio will automatically answer the call, making the music player in a suspended state, you can press the PLAY button for speakerphone functionality. The LS-105BMC will go into sleep mode if no pairing is done within five minute after turn ON, please reboot if pairing is needed after.

產品安全訊息



MODEL : LS-105BMC

本產品及其包裝與相關手冊上印載之品牌名稱、註冊商標及圖案等，其所有權皆屬各商標之所有者。



MODEL : LS-105BMC

The product, its packaging, and related manuals printed on brand names are all registered trademarks and designs. All ownership belongs to the property of their respective trademark owners. For updates or service, please link to the official website of the Company.

<http://www.rockfire.com.tw>

E-mail : service@rockfire.com.tw

Website :

FCC INFORMATION

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

1. This device may not cause harmful interference, and
2. This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment.

RF Exposure: A distance of 20 cm shall be maintained between the antenna and users, and the transmitter may not be co-located with any other transmitter or antenna.